
 Vācijā, varat iepazīt studiju     
vidi, piedaloties Rostokas
universitātes organizētajā
Sommerakademie. Tā kā
Rēzeknes Valsts 1. ģimnāzija
un Rostokas universitāte ir
noslēgušas sadarbības līgumu,
tad turpmāk ik gadu viens no
mūsu skolēniem saņems
stipendiju dalībai šajā
nometnē. Lai piedalītos, jābūt
vismaz B2 vācu valodas
līmenim. Aicinu visus sekot
informācijai un izmantot
iespējas, ko sniedz svešvalodu
zināšanas.”

Šovasar šo iespēju, piedalīties
starptautiskajā nometnē
“Deutsch plus Beruf 2024” un
Rostokas Universitātes rīkotajā
nometnē, izmantoja divi mūsu
ģimnāzijas skolēni - Renārs
Grudinskis un Emma Ruļuka,
kas arī dalījās savā pieredzē:

Jauns mācību gads - jauni apvāršņi, izaicinājumi un sasniegumi!

Vācu valodas apguve ir daudz
vairāk nekā vienkāršu vārdu un
gramatikas noteikumu
apgūšana – tā ir unikāla iespēja
iepazīt bagātīgu kultūru un gūt
neaizmirstamu pieredzi.
Rēzeknes Valsts 1. ģimnāzija,
sadarbojoties ar dažādiem
starptautiskiem partneriem,
nodrošina saviem skolēniem
šādu iespēju.

Ginta Lubgāne, vācu valodas
skolotāja, informē: “Katru gadu 

VĀCU VALODAS
APGUVE ATKLĀJ
JAUNAS IESPĒJAS

veiciens visiem lasītājiem!
Pienācis jaunais mācību
gads, tātad laiks arī avīzes 

Rēzeknes Valsts 1.ģimnāzijas
sadarbības partneri piedavā
stipendijas ģimnāzijas
izglītojamajiem dalībai valodu
nometnēs un semināros Vācijā.
Ikviens, kurš apgūst vācu
valodu, var 9. un 10. klasē
pieteikties stipendijai dalībai
Jugendkurse nometnē, kur trīs
nedēļas kopā ar citu valstu
jauniešiem var uzlabot vācu
valodas zināšanas un tuvāk
iepazīt Vācijas kultūru un
ikdienu. Ik gadu tiek piešķirtas
2 Jugendkurse stipendijas.

Tiem, kurus interesē darba
vide un profesionālā izglītība
Vācijā, tiek piedāvāta
stipendija dalībai nometnē
"Deutsch plus Beruf". Lai to
iegūtu, nepieciešams vismaz B1
vācu valodas apguves līmenis.

Ja jūs interesē studijas iespējas 

RV1G AVĪZE “ATBALSS”,

Ģimnāzijas avīzes komanda

pirmajam numuram. Avīze
atgriezusies! Tās slejās
publicēsim intervijas ar
cilvēkiem, kas mūs iedvesmo,
dod spēka lādiņu jauniem
mērķiem un uzvarām. Stāstīsim
par skolas aktivitātēm no sava
skatu punkta. Būsim gandarīti,
ja izdosies piesaistīt Jūsu
uzmanību, runājot par tēmām,
kas ir nozīmīgas mums visiem.
Gaidīsim ierosinājumus arī no
Jums jauniem sižetiem.
Veidosim avīzi visi kopā! Lai
iedvesmas pilns jaunais mācību
gads!
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 prasmes.

Nometnes laikā mums bija
dažādas aktivitātes,
piemēram, vēja ģeneratoru
parka apmeklējums,
universitātes un tās
fakultāšu iepazīšana,
ekskursija uz Šverīni, kā arī
bija pietiekami brīva laika,
lai patstāvīgi iepazītu
pilsētu un atpūstos ar
jaunajiem draugiem.

Rostoka ir skaista, dzīvīga,
vēsturiska un vienlaicīgi
moderna pilsēta pie jūras.
Viena no manām
mīļākajām lietām Rostokā
un arī Vācijā bija
sabiedriskais transports, ar
kuru var bez problēmām
tikt visur. Dalības maksā arī
bija iekļautas mēneša kartes
bezlimita braucieniem.

 

“Nometnē "Deutsch plus Beruf
2024" piedalījās 48 jaunieši no 35
dažādām valstīm, kas bija liels
ieguvums, jo tā sniedza unikālu
iespēju iepazīt daudzas dažādas
kultūras, mērķus un jauniešu
pieredzi. Pirmajās divās nedēļās
mēs intensīvi mācījāmies vācu
valodu un apmeklējām dažādas
universitātes, ko es uzskatu par
ļoti vērtīgu pieredzi. Es spēju
uzlabot savas vācu valodas
zināšanas daudz interesantākā
veidā, piedaloties dažādās   sapratām, cik svarīgi šie

cilvēki mums bija kļuvuši.
Kopumā varu teikt, ka šī
nometne bija viena no
labākajām manā dzīvē. Es
ieguvu daudz vērtīgas
pieredzes, kas mani motivē
nākotnē mācīties un attīstīties.
Es noteikti iesaku arī citiem
jauniešiem piedalīties šādās
nometnēs, jo tās ir ļoti vērtīgas
ikvienam no mums!” 

Renārs Grudinskis 12.c

aktivitātēs, kas bija daudz
aizraujošāk, nekā vienkārši sēdēt
skolas solā. Pēc nodarbībām
mums tika piedāvātas dažādas
aktivitātes, un mēs varējām
izvēlēties tās, kas vislabāk
atbilda mūsu interesēm. Tieši šīs
aktivitātes bija nometnes
interesantākā daļa, jo tās deva
iespēju vēl ciešāk sadraudzēties
ar citiem jauniešiem. Pēdējā
nedēļā mēs apmeklējām četrus
dažādus uzņēmumus,
visinteresantākais no tiem bija
"Lidl". 

Pēc šīs pieredzes es nopietni
apsveru iespēju nākotnē strādāt
šajā uzņēmumā vai vismaz šajā
nozarē. Pēdējais vakars nometnē
bija emocionāli smags, jo bija
grūti atvadīties no
jauniegūtajiem draugiem – mēs 

“Šī gada jūlijā es piedalījos
Rostokas Universitātēs
rīkotājā nometnē, kas ilga
divas nedēļas. Nometnes
galvenie mērķi bija attīstīt
dabai draudzīgu un eiropisku
domāšanu, iepazīt
universitātes sniegtās iespējas,
iepazīt citas kultūras un,
protams, attīstīt vācu valodas 
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Kad, ja ne tagad,
izmantot šo unikālo
iespēju, lai attīstītu
valodas prasmes un

atklātu jaunas
horizontus?

pateicīga pati sev par šo
izvēli, jo šajā profesijā ir
daudz iespēju. Es strādāju
kā grāmatvedis vairākos
uzņēmumos, kas ir labs
papildus ienākumu avots.

Mana profesionālā karjera
ir aizvedusi mani līdz pat
augstskolai, kas man arī ļoti
patīk – lasīt lekcijas, strādāt
ar studentiem. Jau gandrīz
20 gadus esmu arī dekāne,
tas ir interesanti un
izaicinoši. Tā nu ir sanācis,
ka apgūstot un strādājot
ļoti precīzā profesijā, esmu
kļuvusi arī par pedagogu un
vadītāju, kur nepieciešamas
citas prasmes. Manuprāt, ir
ļoti svarīgi darīt to, kas
patīk, aizrauj un padodas.

 

Kādi ir bijuši jūsu lielākie
izaicinājumi darbā vai
projektos?
   -Akadēmijā izaicinājumi
noteikti ir komunikācija ar
ļoti dažādiem cilvēkiem,
studiju programmu
akreditācijas, dažādas
organizatoriskās lietas, 

Priekšpusdienā norisinājās
mācību nodarbības, kur mēs
mācījāmies ne tikai gramatiku,
bet arī patiešām interesantas
tēmas par filozofiju un vēsturi.
Tā kā Rostoka agrāk bija daļa
no Austrumvācijas, mums bija
iespēja apmeklēt kādreizējās
VDR drošības dienesta cietuma
telpas, kur varējām izzināt to
personu stāstus, kas pretojās
valsts režīmam un cīnījās par
savu brīvību.

Laikam visvairāk mani
patīkami pārsteidza tas, ka visi
nometnes dalībnieki runāja arī
savā starpā vāciski un ļoti reti
pārgāja uz angļu, un tas
palīdzēja mūsu vācu valodas
prasmēm pat vairāk nekā
mācību stundas. Protams, visi
jaunieši bija komunikabli, jauki
un unikāli. Dalībnieki bija no
visām pasaules malām - Ķīnas,
Ekvadoras, Albānijas, Itālijas
u.c., arī no Baltijas valstīm un
pat no Austrālijas!

Ja apgūstat vācu valodu, jums
paveras unikāla iespēja dziļāk
iepazīt šo bagātīgo kultūru.
Lai iegūtu vairāk informācijas,
sekojiet līdzi jaunumiem
internetā vai jautājiet savai
vācu valodas skolotājai.

Es ieteiktu nometni visiem,
kuriem interesē vācu valodas
apmācība nedaudz augstākā
līmenī - B2, kuriem interesē
studijas Vācijā un tiem, kuri
grib 2 nedēļas padzīvot
Rostokā, iepazīt gan vācu, gan
arī citu valstu kultūru un arī
kļūt nedaudz patstāvīgākam.”

Emma Ruļuka 11.b

ILUTA ARBIDĀNE 
Iluta Arbidāne - Rēzeknes
Tehnoloģiju akadēmijas
Ekonomikas un pārvaldības
fakultāte dekāne,profesore, trīs
bērnu mamma, zinoša,
uzņēmīga un darbīga sieviete

Pastāstiet nedaudz par sevi
un savu profesionālo
pieredzi!
   - Es esmu absolvējusi
Rēzeknes 1. vidusskolu.
Vienmēr šī skola ir bijusi mīļa,
lai gan tagad tā ir ar citu
nosaukumu, un šeit strādā citi
skolotāji. Kad es te mācījos,
pagalmā auga ozols, kura zari
stiepās līdz otrajam stāvam.
Šobrīd tas ir izaudzis liels un
sniedzas vairāku metru
garumā - līdz pat jumtam. Tā
var redzēt, cik ātri skrien laiks. 

Manas profesijas izvēle ir
nejauša, es teiktu - veiksmes
gadījums, jo vienmēr teicu, ka
nebūšu grāmatvede. No
šodienas skatu punkta
raugoties, esmu ļoti
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Emily Balog- angļu valodas
mācībspēka asistente
(ETA),aizrautīga ceļotāja,
azartiska un draudzīga 

Dzīves līkloči mūs bieži vien
aizved tur, kur pat
nevarējām iedomāties. Tas ir
skaistākais, ko novēlu
piedzīvot – iet savus ceļus
un nebaidīties no jauniem,
vēl neietiem!

pats studiju process.
Grāmatvedībā izaicinājumi ir
saistīti ar ikdienas darbu, jo
mums Latvijā ir ļoti mainīga
likumdošana, ir pastiprināti
jāseko un jāmācās.
Grāmatvedība no 20. gadsimta
90. gadu sākuma ir ļoti
attīstījusies no manuālās
grāmatvedības līdz datorizētai
ar jaunām iespējām un
programmām. 

Jebkura profesija ir
nepārtraukta mācīšanās un
attīstība

Vai ir kāda lekcija vai kurss,
kurš jums sagādā vislielāko
prieku?
   -Rēzeknes Tehnoloģiju
akadēmijā es mācu
grāmatvedību, tajā jūtos kā
“zivs ūdenī”, mani var
pamodināt nakts laikā un es
nolasīšu lekciju, viss būs
kārtībā. Es arī vadu kursus, kas
saistīti ar cilvēkresursu vadību,
līderību. Tās ir ,,garšīgās”
lekcijas. Man vislabāk patīk
strādāt ar ieinteresētu

auditoriju. Līderība, šķiet,
aizrauj vislabāk.
Vispatīkamākais, kas var būt ir
tad, kad lekcijas beigās
auditorijā esošie aplaudē, saka
paldies!

Kā Jūs uzturat līdzsvaru
starp darbu un personīgo
dzīvi?
   -Es dažreiz grēkoju, būdama
darbaholiķe. Bet kopumā, es
ļoti labi esmu iemācījusies
respektēt darbu un privāto
dzīvi. Man patīk no rīta iet uz
darbu, un man ļoti patīk
atgriezties mājās. Mēs ar
ģimeni daudz ceļojam, protam
svinēt svētkus, atbalstām viens
otru hobijos, darbos. Gan mana
darba, gan privātā dzīve ir ļoti
aktīva.

Ko jūs novēlētu mūsdienu
jauniešiem?
   -Novēlu jauniešiem klausīt
savai sirdsbalsij, saslēgt sirdi ar
prātu. Nevajag labot citu
cilvēku kļūdas un klausīt
visgudrākos prātus, jo tā ir
jūsu dzīve un jūsu izvēle. 

Autors: Mārtiņš Mikažāns

EMILY BALOG

Šogad skolas gaiteņos
noteikti nepaliek
nepamanīta jauna, smaidīga
seja – tā ir Emily Balog
Fulbright angļu valodas
mācībspēka asistente (ETA)
no Kolorādo, ASV, kura
strādā mūsu skolā 2024.–
2025. mācību gadā. Emily ir
atvērta dažādām idejām,
viņa rada draudzīgu un
atbalstošu atmosfēru, lai
palīdzētu skolēniem
izpausties angļu valodā
brīvāk un pārliecinošāk.
Viņas vadītais angļu 
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EMILY BALOG

ASV un to, ko pārstāv mūsu
kultūra. Man arī ļoti patīk
uzzināt, ko latvieši uzskata
par unikālu manā kultūrā!

Ko jūs cerat iegūt no savas
pieredzes, mācot Latvijā?
   -Tikpat lielā mērā, cik es
ceru dalīties ar savu kultūru
Latvijā, es ceru arī daudz
uzzināt par Latvijas un
Latgales kultūru. Man vēl ir
tik daudz, ko atklāt Rēzeknē
,kamēr esmu šeit, un es ar
nepacietību gaidu, iespēju
mācīties no saviem skolēniem!

Lai uzzinātu vairāk par Emily
pieredzi Latvijā un sekotu
viņas ikdienas
piedzīvojumiem, noteikti
pieseko viņai Instagram
@emilyinlatvia. Tur viņa
dalās ar aizraujošiem stāstiem,
fotogrāfijām un iespaidiem
par dzīvi mūsu valstī!
Noteikti arī izmanto iespēju
ar viņu aprunāties,
apmeklējot Angļu valodas
klubiņu.

valodas klubiņš ir vairāk nekā
tikai valodas apguve – tajā tiek
iekļautas diskusijas par
dažādiem aktuāliem tematiem
un arī amerikāņu svētku un
kultūras iepazīšana. Emily
labprāt dalās pieredzē gan par
savu dzīvi Latvijā, gan arī
atšķirībām starp Latviju un
ASV.

Kas jūs iedvesmoja kļūt par
apmaiņas skolotāju Latvijā?
    -Es pirmo reizi apmeklēju
Latviju 2023. gada vasarā. Es
biju Rīgā, Vispārējo latviešu
Dziesmu un Deju svētku
noslēguma koncertā. Mani
pārsteidza dažādie tautastērpi,
dejas un dziesmas,, un es ļoti
vēlējos uzzināt vairāk par to
nozīmi un simboliku. Es
apmeklēju Latvijas Okupācijas
muzeju un mani līdz asarām
aizkustināja latviešu spēks un
izturība. Pēc šīm divām
pieredzēm es biju sajūsmā par
iespēju gadu dzīvot Latvijā!

Kā angļu valodas mācīšana
Latvijā atšķiras no tās
mācīšanas ASV?
   -Angļu valodas mācīšana
Latvijā ir līdzīga mācībām ASV.
Tas  bija negaidīti. Viena no
lietām, pie kurām bija jāpierod,
ir tas, kā skolēni uzrunā savus
skolotājus. ASV skolēni vienmēr
uzrunā skolotājus ar formālu
titulu (Miss, Mrs., vai Mr.), kam
seko uzvārds, savukārt šeit
skolēni pedagogu vienkārši
sauc par "skolotāju". Standarta
40 minūšu mācību stunda arī ir
īsāka nekā parastā 50 minūšu 

stunda ASV, bet man ļoti patīk
garāki starpbrīži starp
stundām šeit, jo ASV mums ir
tikai piecas minūtes.

Kādi ir bijuši jūsu lielākie
izaicinājumi, pielāgojoties
dzīvei Latvijā?
   -Lielākās grūtības, ar kurām
esmu saskārusies kopš
ierašanās šeit, ir valodas
barjera ārpus angļu valodas
nodarbībām. Es nerunāju
latviski, izņemot
visvienkāršākos, pamata
vārdus, tāpēc ir grūti iepazīt
cilvēkus Rēzeknē, kuri nerunā
angliski. Esmu ļoti pateicīga
iespēju mācīties latviešu
valodu!

Kas jums visvairāk patīk,
strādājot ar Latvijas
skolēniem?
   -Ir daudz lietu, kas man
patīk , strādājot ar Latvijas
skolēniem, bet īpaši izceltu
viņu zinātkāri par Ameriku un
angliski runājošo pasauli.
Mani skolēni vēlas saprast
vairāk ikdienas dzīves aspektus Autors: Paula Esmeralda

Deksne
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Adrians Kupcovs, Riga
Graduate School of Law

programmas Law &
Diplomacy students

Līdz šim ir veicies diezgan labi,
taču kā jau katrā jomā, ir savas
grūtības, ar kurām nākas
sastapties. Mācību process ir
interesants un aizraujošs, taču
tas prasa daudz laika un
motivācijas.

Lielā mērā esmu pielāgojies,
pasniedzēji ir ļoti kompetenti
savā jomā, kursabiedri ir
pozitīvi un jautri cilvēki, kas
liek justies komfortabli.
Mazliet bija jāpierod būt
patstāvīgam, taču ar to nav
lielu problēmu.

Tā kā studijas RGSL notiek
angļu valodā, protams,
galvenokārt tās ir angļu
valodas prasmes. Bet!
Neatņemams faktors, kas
nepieciešams katram, ir 

priecīgs, ka manus zināšanas
pamatus man deva tieši šī
skola, jo šeit ir visatsaucīgākās
skolotājas, visdraudzīgākie
klasesbiedri, visinteresantākie
pasākumi un vislabākā
atmosfēra, lai kļūt gudrākam.

Noteikti uzdosiet jautājumu
“Kāpēc Jelgava? Kāpēc ne
Rīga?!”. Izvēlējos Jelgavu, jo tā
ir studentu pilsēta, daudz kas
ir pilsētā ir izdomāts tā, lai
studentiem būtu ērti dzīvot un
mācīties. Es nekādā gadījumā
nenožēloju savu izvēli, jo esmu
iepazinies ar jauniem
draugiem, profesoriem, vispār
esmu jaunā sabiedrībā, kas
mani motivē attīstīties,
mācīties un būt patstāvīgam.

Runājot par tiem, kas izvēlēsies
mācīties Rēzeknes Valsts 1.
ģimnāzijā, es jums novēlu
pacietību un motivāciju, jo tā
tur ir nepieciešama. Izbaudiet
katru brīdi esot skolā,
mācoties, jo tikai tagad,
mācoties universitātē, es
tiešām novērtēju tos vārdus, 

KO DARA MŪSU
ABSOLVENTI?

komunikācijas spējas, kuras
man ir labi izdevies attīstīt
ģimnāzijā, satiekot
visdažādākos cilvēkus.

Bez šaubām, vislabāk mani
ir sagatavojuši mūsu mīļie
skolotāji, kuri ieliek milzu
darbu katrā no mums.

Ir patiešām daudz spilgtu
momentu, kuri vienmēr
paliks manā atmiņā.
Visbiežāk tie bija saistīti ar
neaizvietojamajiem
klasesbiedriem un
pašpārvaldes biedriem.
Tāpēc cenšaties izveidot
labu kontaktu ar saviem
vienaudžiem un
pavadītsaturīgi laiku ar tiem
, jo kādu dienu šī iespēja
tikties gandrīz katru dienu
vairs nebūs pieejama.
Vienmēr atcerēšos
piedzīvojamiem pilnās
ekskursijas, ciemošanos kopā
ar klasesbiedriem skolotājas
mājās un daudzos
saliedēšanās pasākumus.

2024 gada 21. jūnijā es spēru
vienu lielu soli savā dzīvē,
absolvējot, manuprāt,
vislabāko skolu Latvijā -
Rēzeknes Valsts 1. ģimnāziju.
Esmu ļoti pateicīgs un 

Kristaps Barkāns, Latvijas
Biozinātņu un Tehnoloģiju

universitātes Inženierzinātņu
un Informātikas Tehnoloģiju

fakultātes Mašīnu
projicēšanas un ražošanas

programmas 1.kursa students
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kurus man bieži teica gan
vecāki, gan skolotāji:
“Universitātē ilgosies pēc
skolas!” Un tā tiešām ir! Es
ilgojos pēc tām emocijām, pēc
tām blēņām, pēc tiem
pasākumiem, nobastotām
stundām, klases vakariem,
ekskursijām un daudz kam
citam. Manuprāt, tas bija
labākais laiks, ko, diemžēl,
atkārtot nekā nevaru!

'Mans ceļojums
skaistumkopšanas pasaulē
sācies! 

Katra mācību diena ir kā jauns
atklājums!

Šobrīd mēs intensīvi pētām
cilvēka ķermeni – anatomiju,
fizioloģiju. Lai gan tas var šķist
sarežģīti, apgūtās zināšanas ir
kā puzles gabaliņš, kas palīdz
man labāk izprast, kā darbojas
mūsu āda un kā ar kosmētikas
palīdzību varam to kopā ar  
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klientiem padarīt veselīgāku
un skaistāku. Farmakoloģija
un kosmētiskā ķīmija atver
durvis uz kosmētikas
pasauli, ļaujot saprast, kā
dažādas vielas iedarbojas uz
ādu. Jāatzīst, latīņu valoda
prasa pacietību, taču
apzināšanās par tās nozīmi
medicīnā mani motivē
mācīties.

Manuprāt, vislielākais
pārsteigums ir tas, cik
daudzpusīga ir
kosmetoloģija. Tā nav tikai
par skaistu izskatu, bet arī
par veselību un pašapziņu.
Esmu ļoti priecīga, ka
izvēlējos šo studiju
programmu, jo tā man dod
iespēju apvienot savu
interesi par skaistumu ar
vēlmi palīdzēt citiem justies
labāk!

Topošajiem studentiem
novēlu neļauties citu
viedokļiem un izvēlēties
ceļu, kas patiesi iedvesmo,
pat ja tas šķiet riskants.
Tikai sekojot savai sirdij ,
varēsiet atrast profesiju,
kura katru dienu piepildīs
Jūs  ar gandarījumu. Jūsu
sapņi ir Jūsu atbildība. Esiet
drosmīgi un ejiet savu ceļu!

Izvēlējos šo nozari, jo man
jau bija priekšzināšanas, tā 

Sabīne Novikova, LU PSK
pirmkursniece , studē

estētisko kosmetoloģiju

Armands Vēkšējs, Rīgas
Tehniskās universitātes

Informācijas un tehnoloģiju
fakultātes students

mani interesē un piedāvā
labas iespējas nākotnē.
Studijas kopumā man šķiet  
vieglas, izņemot tādus
priekšmetus kā matemātika
un fizika.

Atceroties ģimnāziju,
visvairāk pietrūkst iepriekšējā
klases kolektīva un skolotāju.

Ko novēlētu ģimnāzijas
skolēniem? Ir svarīgi prast
novērtēt savu laiku: mazāk
tērēt to spēlēm, TV šoviem un
TikTok, vairāk izmēģināt
jaunas lietas, iziet no
komforta zonas un iesaistīties
piedzīvojumos!

Neteiktu, ka īpaši ilgi biju
domājis, kur gribētu mācīties,
tāpēc šis nav stāsts par
bērnības “sapņu profesiju”.
Noteikti lielu ieguldījumu
izvēles veikšanā deva ķīmijas

Gusts Agafonovs, Rīgas
Tehniskās universitātes
students, studē ķīmijas

tehnoloģijas.



Novembris ir Latvijas valsts
svētku mēnesis. Tas ir
Latvijas valsts dzimšanas
mēnesis un nozīmīgu
vēsturisku notikumuatceres
laiks. Ikvienam no mums
11.novembris- Lāčplēša diena
un 18.novembris- Latvijas
Republikas proklamēšanas
diena ir īpaši svētki. 

Ir tikai viena Latvija
Un citas nav nekur.

Tā nāk no senču zemes
dzīlēm

un debesīm, kas kopā
tur.

/A.Eglītis/

ķīmijas skolotāja, kas uzstāja
tieši uz šo sfēru. Neko
nenožēloju, veiksmīgi tieku
galā ar visiem
pārbaudījumiem.

Ar siltām atmiņām atceros
skolas ēdienu… Protams, arī
skolotāju radītā otro māju
sajūta ir kaut kas, ko mēdzu
asociēt ar patīkamām
skumjām. 

 Cieniet un rūpējieties par
mūsu skolotājiem! Ticu, ka viņi
mēdz būt strikti, varbūt bargi,
bet galu galā skolēnu jeb jūsu
izaugsme ir lielākais skolotāju
mērķis. Pat iedomāties nevaru,
cik laika, spēku un nervu prasa
skolotājiem viņu darbs, tāpēc
rūpējaties par cilvēkiem, kas ir
gatavi vienmēr būt blakus!

 

SEPTEMBRIS - OKTOBRIS 2024

Avīzes komanda:
Beāte Vēkšēja, Ingūna Buldure, Paula Esmeralda Deksne,
Mārtiņš Mikažāns
Vizuālais noformējums:
Elizabete Skačkova 
Konsultante:
Sandra Stikute

NOVEMBRIS –
PATRIOTISMA

MĒNESIS

Nākamajā avīzes numurā
stāstīsim par šiem
nozīmīgajiem svētku
pasākumiem.

Tā kā ģimnāzijā novembris
tradicionāli ir arī vecāku
mēnesis, laipni aicinām
vecākus viesoties skolā,
piedalīties Vecāku ballē un
iesaistīties gan labdarības
akcijā, gan tikties ar
skolēniem, stāstot par savu
profesiju un karjeras ceļu.

Uz tikšanos novembrī!


